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Referat - Generalforsamling 24, august 2024
DGI Huset iVejle

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning ved formanden
3. Beretninger fra Kludemagasinet, lnternational repræsentant mv.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab
5. Vedtagelse af budget, kontingent og indmeldelsesgebyr
6. lndkomne forslag - forslag til vedtægtsændringer
7. Valg af bestyrelse
8. Valg af suppleanter
9. Valg af revisor(er)
10. Valg af revisorsuppleant
11. Eventuelt

Adl
Jette Gotsche blev enstemmigt valgt til ordstyrer. Hun meddelte, at generalforsamlingen

var lovligt indvarslet. Ca. 60 medlemmer var mødt op til generalforsamlingen og dermed

stemmeberettigede. Dertil skal lægges 20 fuldmagter fra medlemmer, som ikke kunne give

fremmøde.

Ad2
Gurli Knudsen fortalte om bestyrelsens arbejde i det seneste år. Der har været udskiftning

i bestyrelsen, da Jette Tullin og Doris Waschak Andersen stoppede. Suppleanterne, Pia

Johansen og Annie Malling, er indtrådt i stedet.

Ved forårets lokalgruppemøde i Greve blev der udtrykt ønske om mere information fra

bestyrelsen. Der sendes et nyhedsbrev hvert kvartal til alle lokalgruppeformænd, og

bestyrelsen har tovholdere til forskellige aktiviteter i foreningsregi, fx busture, udenlandske

undervisere, maratonsyning i kæmpehaller, patchworkmuseum, udstillinger på biblioteker,

museer mv. Medlemmerne kan bidrage med input og være med til at fremme aktiviteterne
i undergrupperne, men ingen har endnu meldt sig. Patch for børn og unge er en

undergruppe, der har fungeret i godt tre år, og de deler gerne deres viden med andre. På

Sjælland har flere lokalgrupper startet et samarbejde, hvor de vil udveksle erfaringer.



På lokalgruppemødet var også et ønske om større synlighed. Foreningen har deltaget i

Håndarbejdsmessen i Odense og fik gode kontakter og nye medlemmer. I efteråret

deltager foreningen på Maribo Craft.

Bestyrelsen har desuden brugt en del tid på forberedelse af årets træf, som dog blev aflyst

ved et ekstraordinært møde i maj.

Beretningen blev godtaget og den fulde beretning kan læses på hjemmesiden.

Der var kommentarer til beretningen, bl.a. aflysningen af årets træf 3-4 måneder før
Desuden spørgsmål om foreningens fremtid.

Ad3
lngen bemærkninger til de enkelte beretninger fra Kludemagasinets redaktion,

international repræsentant, bibliotek, lokalgrupper og webmaster. Der blev henvist til

Kludemagasinet nr. 312024.

Ad4
Charlotte Bjørkholm fremlagde revideret regnskab for 2023. Der var diskussion om

værdien af træffets afholdelse som en landsdækkende aktivitet, det nedadgående

medlemstal samt aflysning af træffet. Bestyrelsen har med rettidig omhu reageret på et

formodet underskud på ca. 270.000 kr. og forsøgt at mindske udgifterne ifm. aflysningen,

afholdelse af ekstraordinær generalforsamling og generalforsamlingen i august og vil

udsende endeligt regnskab, når det er godkendt.

Reg nskabet blev god kendt af generalfo rsam I ingen

Ad5
Budget blev ligeledes fremlagt af Charlotte Bjørkholm

Der var bemærkninger til budgettet - er fremtidige aktiviteter indregnet? Der er afsat
penge til det, og budgettet blev godkendt.

Kontingentfor 2025 er 390 kr. for medlemmer i Danmark og 495 kr. for medlemmer i

udlandet. Indmeldelsesgebyr er uændret 50 kr.

Ad6
Bestyrelsen havde forslag til ændringer i Dansk Patchwork Forenings vedtægter
No rdsjæl land s Qu iltelaug havde i nd sendt ænd ri ngsforslag.

Punkt 5.5 i vedtægterne
Generalforsamlingens beslutninger træffes ved simpel stemmeflerhed, hvor hvert medlem

har én stemme. Der kan stemmes ved skriftlig fuldmagt, idet hvert medlem kan medbringe



en fuldmagt.
Forslag til ændring: Generalforsamlingens beslutninger træffes ved simpel stemmeflerhed,

med mindre andet følger af vedtægterne. Hvert medlem har én stemme. Der kan stemmes

ved skriftlig fuldmagt, og afstemning kan ske ved håndsoprækning. Dog skal den ske

skriftligt, hvis et medlem kræver det. Der kan tillige stemmes ved indsendelse af
stemmeseddel via mailtil DPF's funktionspostkasse senest en uge før
generalforsamlingen finder sted.

Nordsjællands Quiltlaug har uddybet bestyrelsens forslag om ændringer og foreslået, at

hvert medlem kan medbringe tre fuldmagter, som dog kun kan anvendes til afstemninger,

som ikke er udsendt på forhånd. Desuden foreslog de et elektronisk formular/system.

Det betød afstemning om tre ting:

1. Skal der være tre fuldmagter
2. Brug af fuldmagter, når forslag ikke er udsendt på forhånd

3. Elektronisk afstemning via mail eller tilsvarende system

lngen af de ovenstående forslag blev vedtaget, idet der skulle være 53 stemmer for (213 af

de fremmødte stemmeberettigede), såfremt ændringerne kunne vedtages. Det betød, at

forsamlingen skulle stemme om bestyrelsens oprindelige forslag til ændring af punkt 5.5 i

vedtægterne. Dette forslag blev også nedstemt.

Punkt 10.1,10.2 og 10.3 i vedtægterne
10.1 Der afholdes træf i den sidste weekend i august hvert år iforbindelse med den

ord inære generalforsamling.

Forslag til ændring: Med henblik på at opfylde foreningens formål, jf. pkt. 2, skal

bestyrelsen bestræbe sig på at arrangere relevante aktiviteter i årets løb.

Nordsjællands Quiltelaug havde et forslag til ændring af punktet: Bestyrelsen skal

arrangere relevant(e) aktivitet(er) iårets løb. Ligeledes skal bestyrelsen vurdere
muligheden for at afholde træf som en aktivitet.

Bestyrelsen støttede det indkomne ændringsforslag fuldt ud, og ændringsforslaget blev

vedtaget. Bestyrelsen forpligter sig også til at finde egnede lokaler for aktiviteterne, jf.

punkt 10.2.

10.3 Træffet er offentligt tilgængeligt, dog kan bestyrelsen begrænse den offentlige

åbningstid.

Forslag til ændring: Foreningens aktiviteter er offentligt tilgængelige, dog kan bestyrelsen

begrænse den offentlige åbningstid.

Også her skærpede Nordsjællands Quiltelaug ændringsforslaget med følgende:

Foreningens aktiviteter er offentligt tilgængelige, dog kan bestyrelsen begrænse den

offentlige åbningstid. Såfremt aktiviteten kun har plads til et begrænset antal deltagere, har

foreni ngens med lemmer fortri nsret ti I plad serne.



Bestyrelsen ønskede at stemme for sidstnævnte ændringsforslag, som blev vedtaget.

Hovedkonklusionen blev, at der ikke afholdes træf hvert år, men der skal afholdes en

aktivitet eller flere.

Ad7
Gurli Knudsen og Annie Malling modtog genvalg og blev begge valgt for en toårig periode.

Pia Johansen, som var suppleret ind i bestyrelsen på et mandat, der udløber i 2025,

stillede op og blev valgt for en etårig periode.

Helle Borch og Charlotte Bjørkholm (kasserer) var ikke på valg.

Ad8
Ulla Dragsbæk blev valgt som suppleant.

Ad9
Jane Sørensen genopstillede som intern revisor og blev valgt til at fortsætte og

Skovbo Revision A/S blev igen valgt som ekstern revisor.

Ad 10
Dorthe Gjelstrup genopstillede som suppleant for Jane Sørensen og blev genvalgt.

Ad 11

Der var en speciel tak til Annette Wilms, som i det foigangne år har været bogholder for

foreningen. Annette vilfortsætte sin post.

Desuden tak til Doris Waschak Andersen for indsatsen som formand i bestyrelsen og ikke

mindst tak til øvrige, der har bidraget til foreningens virke, herunder også de mange input

til Kludemagasinet.

Tak for god ro og orden.
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Kirsten Mahler e Gurli Knudsen


